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Onderwerp: Commissie Middelen vrijdag 16 mei 2008. 

Aanwezig: M. Stam (voorzitter), M. Dijkstra (Burgerbelang), M. Jongejan (Burgerbelang), A. Valent 
(PvdA), R. Visser (PvdA), A. Harren (VVD), C. Mertens (HOP), L. Dickhoff (HOP),  

 C. Kwint (GroenLinks), R. Schoemaker (GroenLinks), M. Harlaar (CDA) 

Intern: M. Hoogland (raadsgriffier), H. v/d Heiligenberg (wethouder), F. Mencke 
(gemeentesecretaris), H. ter Heegde (burgemeester).  

Afwezig: T. Huijboom (Christenunie), de heer J. Bussen (Christenunie) en W. Witte (VVD) 

Notulist(e): J.A. Jongsma 

 

Nummer: Onderwerp: Actie 

01 Opening en mededelingen 
De voorzitter opent het overleg 
Afwezig: Mevrouw Huijboom en de heer Witte. 
 
Dooorontwikkeling programmabegroting 
Terugkoppeling hiervan in juni. Iedereen wordt door de werkgroepen 
hiervoor uitgenodigd. 
 

 

02 Publieksrondvraag/ spreekrecht 
Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

 

03 Vaststellen verslag van commissie van 7 april 2008  
N.a.v.: pagina 1 punt 5: 
Boete bij overschrijding EMU-saldo: er is geen 
aanspraakmogelijkheid van individuele gemeente, maar wel op 
totale Gemeentefonds ?? 
 
Vastgesteld. 
 

 

04 Actieve informatie vanuit het college/ WGR/ Openbare Orde en 
Veiligheid. 
De brandweercommandant van Heerhugowaard is gevraagd door 
Langedijk om als commandant op te treden. Het gaat niet om een 
fusie. Het zelfde model als voor de Schermer zal ook van 
toepassing zijn voor Langedijk. 
 
Een wiet rode dag; niet erg succesvol. 
 

 

05 Burgerjaarverslag 
Het is een Rapport aan de burger. 
 
Burgerbelang: erg ingekort, goede zaak. De conclusies en 
meningen worden niet allemaal gedeeld.   
Was het college op de hoogte van de gestelde vragen in september 
2007 en april 2008 over de inspraakavonden? 
Tekst aanpassen: clientenraad: ?? 
1 op de 5 brieven wordt niet op tijd beantwoordt. Hebben grote 
zorgen over de afhandeling van de post. 
 
GL: geen vragen 
 
PvdA: pagina 5: indelen per wijk: kan dit duidelijker? Burgemeester 
zal kijken of dit aangepast kan worden.  
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CDA: goed beknopt stuk, geen vragen 
 
VVD: 
Pagina 9: rapport vervoersbehoeften, wanneer komt dit rapport? Het 
rapport is nog niet in het college geweest dus zal het najaar worden. 
Pagina 18: schuldhulpverlening: benieuwd naar de huidige situatie. 
Loopt iets omhoog is gister in de commissie MO aan de orde 
geweest 
Pagina 20: welke vraag is de grondslag voor dit cijfer? Kan op de 
website kijken. is een landelijk onderzoek. 
 
HOP: gelezen als een goed verslag, is geen politiek stuk is ook de 
bedoeling. Pagina 9: De horst, zie hieronder bouwrijp maken.  
Bouwwerkzaamheden starten in 2008 naar verwachting. 
 
Sluit dit agendapunt.  
 

06 Aansturings- en beheersproblematiek verbonden partijen 
 
Maarten Hoogland geeft een toelichting: griffiers in nhn zijn op die 
schaal georganiseerd. Veiligheidsregio,  onwikkelingsbedrijf nhn, 17 
verbonden partijen. 10, 11 aanbevelingen die genoemd worden een 
aantal worden al uitgevoerd. Belangrijk punt 9 medewerking van 
maatschappelijke regeling is niet gegarandeerd,  
 
Groenlinks: door toelichting al veel vragen beantwoordt. 
Verstandig om dit op termijn goed te regelen. 
Punten gelezen en geen problemen hiermee. Wel de vraag wat hier 
nu concreet mee gedaan gaat worden. 
PvdA:Communicatie is persoonsgebonden hoe hier invulling aan 
gegeven gaat worden. 
Is dit praktisch wel mogelijk? 
CDA: Punt 2 evaluatie, kijken naar punt 3 dan een jaarlijkse 
evaluatie. 
VVD: zou dit dan voor alle gemeenschappelijke regelingen willen 
zien, blij met dit stuk. 
HOP: erg blij met dit soort regelgeving van groot belang bij de 
begroting. 
Burgerbelang: nuttige aanbevelingen 
 
Aanbevelingen worden breed gedragen, Maarten Hoogland 
beantwoordt de vragen.  
Frans Mencke geeft aan dat dit ook de lijn is die het college wil 
bewandelen. 
 
De commissie ziet graag een raadsvoorstel tegemoet. 
 

 

07 Raadsvoorstel integriteitsaanpak 
PvdA: geen vragen 
CDA: geen vragen 
VVD: Kan het protocol klokkenluiden hier een plek in vinden. Frans 
Mencke antwoordt: Cultuur is open en transparant, we hebben 
vertrouwenspersonen. 
HOP: geen vragen 
Burgerbelang: Kan zich niet verenigen met het verhaal van de 
raadsgriffier. Modelverordening moet voor alle gemeenten gelden, 
tenzij … 
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GL: geen vragen, strekking van het verhaal mee akkoord maar  
 
Bespreekstuk voor de raad 
 

08 Rondvraag en sluiting 
Wanneer ontvangen we de jaarrekening? Begin volgende week.  
De voorjaarsnota is digitaal verstuurd. Probleem is dat het 
donderdag al besproken wordt en dat er geen tijd meer is om dit te 
bespreken in de fractie 
Voorstel om de 22 ste te verschuiven naar 2 juni. Dit wordt 
afgesproken onder het voorbehoud dat de accountant hierbij 
aanwezig kan zijn. 
 
Vraag  
Artikel in de APV: 551 afvalstoffen te verbanden: 
A,b,c, let op punt achter c, indien het geen hinder oplevert voor de 
omgeving. Dit zal nagekeken worden. 
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